
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 4. oktober 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Samrådsspørgsmål M

Hvordan forholder ministeren sig til, at der ikke modtages lærlinge på byggeriet af Face-

books datacenter i Odense til trods for, at over 1000 ansatte er tilknyttet byggepladsen, jf.

”Facebook undgår lærlinge på kæmpebyggeri i Odense” den 27. september 2018 i Fag-

bladet 3F?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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